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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 5. září 2024 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Ing. Šenfeldr Tomáš, Ing. Feiklová Lenka, 
Tomášek René, Mgr. Skružná Andrea, Ing. Hajná Eva, Motl Jiří, Ing. Červený Richard, Bc. Čechová Martina  
(on-line připojení) 
Nepřítomni: Mgr. Panaš Petr 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno jednatelkou a předsedou Sdružení na den 5. 9. 2024 od 8,30 hod. 
Program jednání dle zaslané pozvánky byl doplněn v bodu 2 o rozpočtové opatření č. 3/2024 a je tak 
následující:  
Program:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Hospodaření za období leden – červenec 2024 + RO č.3/2024 
3/ Informace ke sběru a svozu DNO z členských obcí 
4/ Informace pracovní skupiny k projektu „gasifikace“ 
5/ Informace - report Ernst& Young, s.r.o. 
6/ Informace ke studii proveditelnosti 

  7/ Různé, diskuze 
  8/ Závěr 

Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl 
kontrolu usnášeníschopnosti a konstatoval, že rada je usnášeníschopná a může pokračovat v programu 
jednání, tzn. provedením kontroly usnesení červnové rady. Ta se z důvodu malé účasti konala ve dvou 
termínech a to 18.6. a 21.6.2024.  
- v první části 18.6. byly projednány body tzv. informativní 

o přehled hospodaření za období leden – květen 2024 
o informace pracovní skupiny „gasifikace“ 
o informace ke sběru, svozu a likvidaci KO z členských obcí  

- ve druhé části dne 21.6. bylo projednáno a schváleno  
o  rozpočtové opatření č. 2/2024 
o  v působnosti valné hromady společnosti SONO PLUS, s.r.o. účetní závěrka včetně rozdělení zisku za 

rok 2023 
o  ostatní náležitosti v působnosti valné hromady společnosti SONO PLUS, s.r.o.  – zpráva o činnosti 

s.r.o., dozorčí rady a zprávu o vztazích mezi propojenými osobami 
o  zřízení běžného účtu a také založení vkladu s výpovědní lhůtou 6 měsíců u J&T Banky a.s. 

 
Souhlas:   9 +1   hlas,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 12/80/2024 
Rada SONO bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Ad 2/ Hospodaření za období leden – červenec 2024 
 
Pí. Zubáková v krátkosti shrnula hospodaření sdružení za období leden - červenec 2024. Celkové příjmy po 
konsolidaci ve výši 4 786 203,10 Kč, tyto jsou tvořeny přijatými členskými příspěvky, úroky ze spořících účtů 
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a termínovaných vkladů a zejména převody prostředků ve výši 2,5 mil. Kč z hospodářské činnosti po 
schválení členskou schůzí. Celkové výdaje po konsolidaci dosáhly částky 1 535 652,65 Kč, z toho 807 875,59 
Kč jsou investiční výdaje za asfaltování plochy pro příjem „dřeva“ a částečná úhrada (100 tis.Kč) za 
zpracování studie proveditelnosti. Ostatní běžné výdaje za daňové poradenství, auditora, vedení UCT, 
zpracování reportu EY podpořených projektů gasifikace, výdaji za zpracování zadávací dokumentace a 
administraci VŘ na svoz DNO, z finančních operací je ve výdajích zastoupena srážková daň z přijatých úroků 
a poplatků za vedení účtů. Financováním je částka 3 250 550,45 Kč – převaha příjmů nad výdaji. Rada byla 
seznámena se zůstatky jednotlivých běžných, spořících účtů a termínovaných vkladů. Dále byla diskutována 
nabídka J&T banky na lepší zhodnocení volných finančních prostředků formou nákupu krátkodobých 
směnek, minimálně od 10 mil. Kč – směnky JTPE pro CZ, sazby platné od 4.3.2024. Jelikož směnky, stejně 
jako ostatní investiční nástroje, nepodléhají zákonnému pojištění vkladů, je dobré vždy předem zvážit, do 
jaké společnosti se investuje. Odměnou za podstoupená rizika je atraktivní výnos. Splatnost směnky bývá 
zpravidla jeden rok, nicméně je možné pořídit směnky se splatností několika měsíců, ale i za několik let.  
 
Souhlas:   9 + 1   hlas,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 12/81/2024 
Rada SONO bere na vědomí informace o hospodaření Sdružení za období leden – červenec 2024. 
Rada SONO neschvaluje nákup směnek od J&T banky, při zhodnocování volných peněžních prostředků 
pokračovat v konzervativním způsobu investování. 
 
b) Rozpočtové opatření č. 3/2024 
 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtovaných příjmů o 450 tis. Kč na položce 2141 
úroky, z důvodu zachování vyrovnanosti rozpočtu pak o stejnou částku budou navýšeny rozpočtové výdaje 
níže uvedené (z důvodu opatrnosti) 

• odd.par.3725 
- pol. 5166 konzultační, poradenské a právní služby – navýšení o 50 tis. Kč (report EY) 
- pol. 5169 nákup ostatních služeb – navýšení o 50 tis. Kč 
- pol. 5901 nespecifikované rezervy – navýšení o 100 tis. Kč     
- pol. 6121 stavby – navýšení o 100 tis. Kč (plocha „čisté dřevo“) 
• Od.par.6310 
- pol. 5362 – navýšení srážkové daně o 150 tis. Kč, z důvodu přijatých navýšených úroků se úměrně 

navyšuje i vybíraná srážková daň  
 
Souhlas:   8 + 1   hlas,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 1 hlas,  
Usnesení č. 12/82/2024 
Rada SONO schvaluje předložený návrh rozpočtového opatření č. 3/2024 – celkový rámec rozpočtu se 
navyšuje na straně příjmů i výdajů o 450 tis.Kč, nadále zůstává rozpočet vyrovnaný a to ve výši 7 145 tis. 
Kč po konsolidaci. 
 
Ad 3) Informace ke sběru, svozu a likvidaci DNO z členských obcí 
 
Předsedající Ing. Petr Medáček společně s pí. Zubákovou informoval členy rady o výsledcích jarního svozu 
DNO z členských obcí. První tabulka obsahovala přehled jednotlivých druhů odpadů ze stanovišť a sběrných 
dvorů členských obcí – sebráno a zlikvidováno bylo více než 40 tun nebezpečných odpadů. Ve druhé tabulce 
bylo likvidované množství odpadů včetně dopravy a obsluhy stanovišť v jednotlivých obcích převedeno do 
peněžního vyjádření za provedenou službu, opět za jednotlivé členské obce.  Porovnáním této částky s 
částkou členského příspěvku pak jednoduše zjistíme, kdo nastavený limit toho, co zaplatí sdružení, 
nedočerpal a kdo přečerpal. Z tabulky vyplývá, že většinově malé obce limit překročily, velká sídla, hlavně 
ORP města mají nedočerpáno.  
Ing. Medáček znovu připomněl lednové usnesení rady, které mimo jiné, omezilo hodnotu placené služby - 
likvidaci nebezpečných odpadů hodnotou členského příspěvku jednotlivých členských obcí, částka NAD 
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tuto hranici bude přefakturována členské obci.  Z tohoto důvodu byla účast zástupce obce na stanovišti či 
SD pro obce důležitá, aby překontroloval a podepsal množství odpadů, které bylo převzato a následně bude 
fakturováno. Vysvětlující dopis ke změnám v organizaci svozu a harmonogram svozů DNO byl na obce 
zaslán datovou schránkou. 
Z diskuze o provedení fakturace za tuto službu, zda hned nebo až po podzimním svozu, byla dohodnuta 
dvoukolová fakturace, tedy po jarním a zvlášť po podzimním svozu. Je to odklon od návrhu finančního 
výboru, který navrhoval fakturaci až po podzimním svozu a revokaci lednového usnesení – navýšení 
hodnoty na 1,5 násobek členského příspěvku. Zejména malé obce by měly své rozpočty připravit na to, že 
za službu spojenou s likvidací nebezpečných odpadů za občany obce zaplatí vyšší částku než doposud.   
 
Souhlas:   9 + 1   hlas,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 12/83/2024 
Rada SONO bere na vědomí předložené informace o jarním svozu drobných nebezpečných odpadů 
z členských obcí a četnosti fakturace na jednotlivé členské obce. 
 
Ad 4) Informace pracovní skupiny k projektu „gasifikace“ 
 
Pracovní skupina podala informace o zasedání, na kterém byla projednána zpráva o reportu gasifikačních 
projektů podporovaných Evropským investičním fondem. Částečně anonymizovaná zpráva byla odeslána 
všem členům rady sdružení. Dále byla pracovní skupina informována o Studii proveditelnosti, která byla 
v řádném termínu odevzdána a faktura za zpracování SP byla uhrazena. Podrobný rozbor studie 
proveditelnosti bude projednáván na některé z následujících jednání pracovní skupiny i rady. 

Souhlas:   9 + 1   hlas,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 12/84/2024 
Rada SONO bere na vědomí informace pracovní skupiny k projektu gasifikace odpadů . 
 
Ad 5) Informace - report Ernst& Young, s.r.o. 

Ing. Medáček uvedl, že dokument - report podpořených projektů z Inovačního fondu byl dodatečně zaslán 
jako materiál k pozvánce na dnešní jednání rady.  V dokumentu byly anonymizovány některé údaje, 
zejména názvy společností podpořených projektů, všechny důležité technické a ekonomické údaje jsou 
viditelné a dostupné, jedná se o projekty, které jsou již ve fázi realizace. Report společnosti Ernst a Young, 
s.r.o. byl zpracován pro interní, rozhodovací potřeby svazku a informace zde uvedené by proto neměly být 
dále publikovány a jakkoli zveřejňovány. 
 
Souhlas:   9 + 1   hlas,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 12/85/2024 
Rada SONO bere na vědomí informace ze zpracovaného reportu Ernst& Young, s.r.o. v rámci Inovačního 
fondu Evropské unie. 
 
Ad 6/ Informace ke studii proveditelnosti 
 
Ing. Medáček informoval radu, že studie proveditelnosti byla zpracována – zpracovatel navrhl umístění 
zařízení ve variantách – jedna z nich je umístěna do areálu cementárny z důvodu předávání vyrobeného 
syntetického plynu, další variantou je výstavba zařízení u nás na skládce či na pozemcích přilehlých ke 
skládce s přijatelnou dopravní obslužností. Na jednání se zástupci Holcim, které proběhne v příštím týdnu, 
bude problematika umístění zařízení, využití syntetického plynu pro technologii, možnosti stáčení plynu a 
využití vlečky pro transport plynu dále diskutována za účasti zástupce společnosti PGP Terminál a rektora 
VŠCHT Praha. Dále se jedná o možnosti odkupu či výměně pozemku na přilehlých pozemcích pro náš záměr.  
 
Souhlas:   9 + 1   hlas,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 12/86/2024 
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Rada SONO bere na vědomí informaci o předání a uhrazení zpracované Studie proveditelnosti pro 
recyklační odpadové centrum (Plazma SONO). 
 
Ad 7/ Různé 
a) Stanoveny byly termíny pro další jednání rady – 7. listopadu 2024, členská schůze 26. nebo 28. 
listopadu 2024 (dle KC Lovoš) a dozorčí rada 3. října 2024. 
 
b) Pí. Zubáková informovala radu o nabídce nové služby, na kterou s.r.o. získalo povolení provozu 
od krajského úřadu. Jedná se o likvidaci odpadů na bázi dřeva, do distribuce je připraven reklamní letáček, 
který budeme zasílat na obce. Vytříděním tohoto odpadu na obci může její rozpočet ušetřit nemalé peníze – 
oproti likvidaci velkoobjemového odpadu na skládce se v letošním roce jedná o částku 984/1734 Kč/t 
(v závislosti na výši poplatku za ukládání odpadu na skládku). Leták je koncipován jako příklady povolených a 
nepovolených odpadů, protože prosté vyjmenování všech druhů odpadů je zcela nemožné, chceme doplnit 
leták informacemi na stránkách skládky. 
 
Předsedající konstatoval, že byly projednány všechny body, žádný z přítomných členů rady nevznesl 
požadavek na zařazení dalšího bodu do programu jednání, a proto zasedání v 11,05 hodin ukončil.  
 
Předsedající: 
Ing. Petr Medáček 
 
 
V Želechovicích dne 5. září 2024    
Zapsala: V. Zubáková    
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